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Anmalt forhinder: Carolina Nilsson CN 
Petter Alfsson-Thor PAT 
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1. Motets oppnande 

2. Val av sekreterare mm 

3. Foregaende protokoll 

4. BudgetuppfOljning 

5. Redovisning fran RI 

Ordforanden halsar deltagarna valkomna och fOrklarar 
motet oppnat. 

Styrelsen beslutar att utse BS till motessekreterare och 
RM till justeringsman. 

Genomgang av fOrra protokollet. A vtal ar paskrivet med 
markagare infor Skycamp. Nytt avtalsunderlag med 
Marcus Runsten/Stilit ar under utarbetande. Projektet for 
att skapa interface Idrottonline-Skynet ar igangsatt. Beslut 
om befattningsbeskrivningar kvarstar och skjuts fram till 
forbundskonferensen . 

Kassor SN informerade om budgetuppfoljningen fram till 
sista september. Vi har bl a utbildningsstOd och 
organisationsstOd kvar att inhamta fran forsvaret men 
vissa kostnader kvarstar ocksa fOr aret. Sammantaget ar 
ekonomin fortfarande mycket god. 

PAT anmalt eventuellt forhinder, men RM rapporterade 
fran SFU-utvarderingen pa Boson fOregaende helg. Ett 
grannlaga arbete ar utfort vad galler utvarderingen och 
SFU kommer att diskuteras vidare pa forbunds
konferensen, dar CI -sidan kommer att diskutera den 
tekniska delen och ordforandesidan den strategiska. Den 
stora utmaningen ar fortfarande att fa SFU att fungera pa 
mindre klubbar. Malet ar att fortsatta test och utvardering 
av SFU 2014 pa bredare front. r'r. ( 
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Uppdraget att skapa ett "masterdokument" infor 
riksstamman med gaster, hedersgaster, mottagare av 
utmarkelser med mera ligger pa PAT, med stOd av TK nar 
det galler lista pa rekordhallare och mottagare av 
utmarkelser som ror tavling (Stor Grabb/Tjej). 

6. Redovisning fdin ledamoterna LK - Tavlingskommitten 
TK har nyligen haft ett livemote. Controllerfunktionen 
behover finnas kvar men ska utses av TK och controller 
behover inte vara nagon i styrelsen. TK ska skapa en 
checklista for controllerfunktionen som ska finnas med i 
Tavlingshandboken 2014. 

TK diskuterade ocksa medel: Tavlingsfond, elitmedel och 
landslagsstOd. LK forde nagra fragestallningar vidare. 
Styrelsen beslutade att det som ska styra anvandandet av 
medel ar helhetsbilden: att se vilka medel vi har till vart 
fOrfogande totalt sett och att anpassa anvandandet av dem 
for att uppna malen i var strategi. 
Landslagsklader diskuterades . Styrelsen beslutade att TK 
ska gora en stOrre bestallning av landslagsklader och lagga 
i lager, sa att vi klarar oss over VM 2014. 

Lennart V estbom har fatt instruktioner angaende NM och 
EM-tavlingar som han har anhallit om att anordna. 
Ansokan om att anordna EM maste goras via IPC och 
kraver god framforhallning i tid. I bada fallen maste vi 
veta att en klubb med tillgang till flygplan och fait finns 
bakom ansokan, att ett koncept for tavlingen med bl a 
utkast pa budget ar klar mrn. 

LK informerade om att det finns ett intresse att arrangera 
IPC-mote i Sverige 2015 . Styrelsen ar positiv till detta 
men avvaktar ett koncept/ utkast till plan med bla budget 
for att kunna ta stallning. 

BS - Kommunikationskommitten 
Hemsidan ar i det narmaste fardig och har testats. 
Forberedelserna for att paborja overflytt och lansering ar 
igang med malet att ha den nya hemsidan uppe 15 
november. 

Svensk Fallskarmssports chefredaktOr Anna Oscarson har 
annonserat att hon vill avga men hon har erbjudit sig att 
vara kvar tills en ersattare ar klar. 
Pa forbundskonferensen i Karlsborg ska SFS-redaktionen 
och kommunikationskomrnitten diskutera hur vi arbetar i 
framtiden i bitde digitala och tryckta kanaler, bur vi bii~ 
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7. Forberedelser forb. konf 

8. Nasta mote 

~ 

besatter olika roller och samarbetar sinsemellan. 

Borja-tavla 2014: BS har haft mote med Hella Stening och 
Johanna Jaakola for att dra upp riktlinjer fOr hur 
satsningen ska genomforas 2014. Ramar fOr det kommer 
att skickas ut inom kort till berorda och ett mote fOr 
coacher anordnas i januari 2014. 

HD - juridiska fragor 
Var forsakring sanks med 30 kr per forsakringstagare 
2014- fran 675 till 645 kr. En besparing pa narmare 
45 .000 sammantaget. Tandemavgiften forblir oforandrad. 
HD meddelade att han ocksa ar involverad i att bista 
Ostersundsklubben, Linkoping och Skanes 
fallskarmsklubb med ett antal juridiska arenden. 

RM forevisade och gick igenom planerad agenda och 
tidplan for forbundskonferensen. De stora 
fragestallningarna ror SFU och hur vi far tillvaxt. Vi ska 
ocksa lagga grunden for verksamhetsplanen 2014. 

Livemote Karlsborg fredag 15 november kl 17.00. 

Justeras, 

X . --=---~~~~--------~ -- ----
Ronny Mo 1gs ~ _ 
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